

Aanwezig: 15 personen

Locatie: De Zwanehaaf

1. Welkom/vaststellen agenda
De voorzitter opent de vergadering. Hij wijst op de rondvraag waar veel zaken aan de orde kunnen komen die nu niet op de agenda staan. Verder geen aanvullingen op de agenda.
2. Ingekomen stukken
Die lijst is tegelijk met de stukken verzonden. Een enkel punt kan wel wat duidelijker, nu staat het soms erg cryptisch. Verder bij het tweede item ontstaat verwarring omdat hier abusievelijk de werkgroep verkeer staat in plaats van de werkgroep parkeren.
Binnenkort zal de voorzitter en de secretaris een gesprek hebben met het bestuur van het Hagerweike.
3. Mededelingen
- vacature(s) bestuur BNVZ)
Marian Doensen geeft aan dat ze stopt als bestuurslid van het netwerk. Als dank voor haar inzet krijgt zij een bos bloemen aangereikt.
Hierdoor ontstaat een tweede vacature in het bestuur en de voorzitter doet een beroep op de aanwezigen om om te zien naar mogelijke bestuursleden.
Eén van de leden vraagt zich af hoe naar buiten toe zichtbaar is wie er in het bestuur zit? Bestuur zal dat oppakken.
De secretaris vertelt dat er binnenkort een uitnodiging naar het netwerk zal gaan voor een bbq voor de vrijwilligers verbonden aan het Huis van de Wijk.
4. Verslag van 7-7-2021
De voorzitter vertelt dat dit verslag korter is dan tot nu toe gebruikelijk. Het is toegespitst op de hoofdzaken en gaat niet meer over wie wat wanneer precies zegt. Hij is van mening dat we best scherp kunnen debatteren maar dat vooral de uitkomst van dat debat belangrijk is voor het verslag. Iedereen is akkoord met de verkorte opzet en inhoud. Als bij punt 3 nog de aanvulling komt dat er nog schriftelijk uitleg zal komen aan betrokkenen dan kan het online.
Een deelnemer aan de vergadering zegt dat er contact komt tussen Inluzio en de afdeling van de Zonnebloem.
5. Huishoudelijk Reglement HHR
De voorzitter vertelt dat het HHR een levend stuk is dat, als nodig, aangepast kan worden. Dat kan zonder kosten. Het is goed om het HHR af en toe tegen het licht te houden.
Bij punt 2.3 van het HHR, over de verslagen van de openbare vergaderingen rijst de vraag naar wie het verslag gaat. Het bestuur zal hiernaar kijken en de emaillijst van het netwerk die nu gebruikt wordt nalopen. Bij punt 2.6 zeggen verschillende aanwezigen dat het goed zou zijn als bestuursleden voor bepaalde tijd worden benoemd. Dat staat echter het statuut niet toe. En een HHR mag niet in strijd zijn met het statuut. Ook hier kijkt het bestuur in de toekomst nog eens naar. De voorzitter merkt op dat het netwerk eerst eens de vacatures moet proberen

in te vullen.

Verder zit er een fout in de nummering, dat zal ook veranderd worden.

6. Communicatie

– overleg gemeente, interne communicatie

Er is een overleg geweest met enkele netwerkleden en de voorzitter en de stadsdeelmanager. Gesproken is over communicatiehiaten op diverse dossiers.

Na de gekregen uitleg hebben de deelnemers aan dat gesprek wel een positief gevoel.

Iemand is van mening dat de afhandeling van veel zaken veel te lang duurt. Iemand anders meent dat het bestuur van het netwerk sommige zaken ter hand moet nemen en dat het bestuur art. 44 vragen moet stellen over diverse onderwerpen.

Er komt een voorstel op tafel om een plenaire vergadering te besteden aan één onderwerp en daarbij dan ook de stadsdeelmanager en verantwoordelijk wethouder uit te nodigen.

Ook dat zal nader door het bestuur besproken worden. Voorstel om de focus vooralsnog te leggen op parkeren en huisvesting.

Gerard Cornelissen verzoekt of hij in het kort mag ingaan op enkele zaken zie in zijn ogen niet goed gaan in de wijk. Er volgt een opsomming aan zaken die de leefbaarheid in Venlo-Zuid niet ten goede komt. Cornelissen wijt een deel van de problematiek aan slechte communicatie. De voorzitter geeft aan dat we zaken één voor één moeten oppakken en geen vuilniszak vol problemen moeten vullen. Binnen het netwerk zijn momenteel slechts een beperkt aantal mensen actief en te veel zaken tegelijk aanpakken is volgens hem niet haalbaar.

7. Stavaza (stand van zaken), vragen, aanvullingen

Hier zegt de voorzitter dat deze nog alfabetisch is en geen prioriteiten aangeeft. Verder zal het bestuur de lijst opschonen.

Ed Bastiaans wijst nog even extra op de opschoonmorgen van 16 oktober en de posters die de mensen na de vergadering mee naar huis kunnen nemen.

8. Rondvraag

Verschillende leden geven aan dat de vergadering in goede sfeer verlopen is en dat de nieuwe voorzitter goed leiding heeft gegeven. De voorzitter is van mening dat het belangrijk is om elkaar de ruimte te gunnen. We zullen nog wel eens tegen problemen oplopen en de deksel op de neus krijgen, waarschuwt de voorzitter, en ook dan moeten de neuzen dezelfde richting op blijven.

Gerard Cornelissen meldt een probleem van zwerffietsen die lange tijd onaangeroerd in de wijk geparkeerd staan. Naar zijn mening is er teveel bureaucratie.

Kees Dijkmans wil graag een donatie voor bloembakken op de Tegelseweg. De secretaris vertelt dat dat binnen de daarvoor opgestelde regels kan als er een bewonerscomité of werkgroep actief is. Kees zal zich daarvoor willen inzetten.

9. Afsluiting

De voorzitter sluit de vergadering om precies 21:00 uur.

De volgende vergadering is op woensdag 8 december 2021.

Namens het Bewonersnetwerk, Jack Driessen

Actielijst:

ACTIE	DOOR WIE	WANNEER KLAAR
Kennismaking bestuur Hagerweike	Voorzitter en secretaris	Oktober
Zoeken naar bestuursleden	allen	?
Stavaza opschonen	Bestuur	?
Plenaire vergadering over een of twee onderwerpen	Vorbereiden door bestuur	Komende periode
Kijken of Stavaza een indeling kan krijgen naar actualiteit en prioriteit	bestuur	Komende periode
Werkgroep Parkeren in overleg met gemeente	Werkgroep parkeren	November
Taakverdeling/ profielen bestuursleden	bestuur	Pas als bestuur op volle sterkte is
Aanpassen fouten HHR	bestuur	zsam
Thema Gerard Cornelissen nog opnemen in oud verslag van ik denk 7-9-2020	bestuur	zsam
Bestuur namen zichtbaar	bestuur	Tom is aangemeld via KvK – nu nog op website bv?